
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 5. marts 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål Ø
Ministeren har på tidligere samråd om coronahjælpepakker, jf. besvarelsen den 12. janu-
ar 2021 af ERU alm. del - samrådsspørgsmål P, talt om behovet for, at Erhvervsstyrelsen
bliver bedre til at øge gennemsigtigheden. Mener ministeren selv, at den hjælpepakke,
man her giver Christianias erhvervs- og kulturliv ad bagdøren uden foregående politisk
aftale, er et udtryk for gennemsigtighed og ordentlighed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V), Torsten Schack Pedersen (V), Pre-
ben Bang Henriksen (V), Anni Matthiesen (V), Anne Honoré Østergaard (V) og Christoffer
Aagaard Melson (V).

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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